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Skolebestyrelsesmøde 4  
Torsdag den 5. december 2019 kl. 17.00 – ? 

Spisning kl. 18.45 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødeleder: Sanne 

Afbud: Kim, Jane 

 

 

 
Tidsramme: Indhold: 

 
Bilag: 

1. 17.00 – 17.10 
Nyt fra elevråd 
Fagdag til 15.15 om fredagen, er for lang tid 
- Det er svært at koncentrere sig sidst på fredagen 
- KE undersøger baggrunden for de lange fagdage om 
fredagen 
 
Boden 
-Der efterlyses variation  
-Drikkevarerne er for dyre 
       - Elevrådet mødes med Madleverandør 
Flere fællessamlinger for overbygningen 
- Birgitte tager den med videre. 
Manglende rengøring af bordene efter sportselevernes 
formiddagsmad.  
- Keld aftaler med køkkenet 
Lille elevråd 
-ønske om reparation af det flyvende tæppe  
->sker først i det nye år 
 
-Rengøring af toiletter i Danmarkshuset, de bliver hurtigt 
ulækre -->Der sættes fokus på dette – en børnepatrulje der 
tjekker toiletter 
 
 

 

 

2. 17.10 – 17.30 
Nyt fra skoleleder/bestyrelse 

Skoleleder: 

 Status besparelser 
 Vi lykkes med besparelserne (primært indkøb og vikar).  

 

Datoer: Møde: 

13/1 2020 Møde 5 
18/2  Møde 6 
18/3 Møde 7 
23/4  Møde 8 
18/5  Møde 9 
16/6 Møde 10 
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 Vi får 250.000 retur i det nye år. Pengene bruges til 
nyanskaffelser, fylde depoter op igen. 

 Pædagogisk fredag orientering 
Tre  overskrifter: Fællesskabets skole, PLF (Professionelle 
læringsfællesskaber) og FabLab (teknologiforståelse)  

 Vikarstatus 
- Der har været et markant mindre forbrug på 

vikarkontoen 
 Aula 

- Kører  
- Komme-gå virker ikke endnu 
- Hjemmesiden er oppe, men ikke helt færdig 

 Fællesmøde Voel og Resenbro 
- Mødet 18/3-20 flyttes, da alle medarbejdere skal til møde 

med den nye skolechef. 
 Lejrskole kommende år 

- 5. årgang – de er for mange til fælles lejrskole. Derfor 
Resenbro og Langsø sammen og Voel selv afsted. 

 Besparelse inklusion 3,4 % pr. 1/1-20 
- Meget kort varsel for udmøntningen 
- Elever i reduceret skema pr. 1/8-20 taksten reduceres 
- KE rundsender  

Skolebestyrelsen: 
- Kursusønske v. Desirée: skolebestyrelses seminar i 

Århus i foråret 
- Dem der har lyst og mulighed kan deltage 

 

3. 17.30 – 17.40 
Kort drøftelse om tilbagemeldinger på ringetider i det kommende 
skoleår 

- Siden sidst: Grønne busser har meldt tilbage, at de kan få 
planen til at hænge sammen starttidspunkt 8.05 

- Nogle forældrehenvendelser med kommentarer på 
udmelding 

- Tiderne bliver ikke ændret dette skoleår 
- Det er primært eleverne fra Sorring, der er presset på 

ringetiderne 
- Der er ikke anledning til at lave beslutningen om 

 

 

 
 

 

4. 17.40 – 18.30 
Temapunkt: Forældre og skole-hjem 
På sidste møde nedsatte vi en arbejdsgruppe, som har kigget på 
eksisterende principper + forventninger til skole-hjemsamarbejdet 
og til det gode forældremøde. 
Arbejdsgruppen fremlægger og herefter drøftelse. 
 
Princip for forældremøder (se bilag) 

- Hvordan lancerer man et nyt princip?  
- Kommentar sendes til John, inden 13/12-19. John retter 

og sender til Keld 
- Tages med på et ledermøde  

 
Princip for modtagelse af nye elever og forældre (se bilag) 

- Det skal tydeliggøres at der er forskel på inklusion og 
distrikt 

- Line og Keld ser det igennem og laver tilføjelser 
 

Bilag fra arbejdsgruppen 
vedlagt 
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Princip for skole-hjem samarbejdet 
- Justeres i ledelsesteamet 

 
 

  

5. 18.30 – 18.40 
Punkt om skolens Elektroniske Kommunikationsplatforme. 
v. John 
- Kort orientering om sammenhæng mellem Aula og Meebook. 
Skolen er fortsat i gang med at udforske muligheder. 

 

 

6. 18.40 – 18.45 
Eventuelt 

- Hvad er retningslinjerne ift. svar på beskeder? Der 

arbejdes på dette i MED. Sendes til bestyrelsen. 

- Antimobbestrategi: Langsøskolen har sin egen 

 

  

     
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  
 
 
 

Kommende punkter: 
 


